
 

 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

від  25  червня  2019 року № 36   

м. Баштанка 

 ХХХУІ  сесія  сьомого   скликання 

Місце проведення: зал засідань  

                                  міської ради 

Час 10.00 год. 

                                                                         
Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні  на  сесії  міської  ради –22 (протокол реєстраційного голосування додається) 

       

Головуючий на сесії –   Рубський І.В., міський голова.    

 

 
       Тридцять шоста  сесія готувалася у відповідності до Закону України «Про доступ 

до публічної інформації». Проекти рішень органу місцевого самоврядування, яким є 

Баштанська міська рада, розроблені відповідними розпорядниками, інформація 

оприлюднена на офіційному сайті Баштанської міської ради. Проекти рішень були 

ретельно розглянуті на всіх  депутатських комісіях. Усі пропозиції та рекомендації 

враховано. 

     Окрім цього, депутати також отримали проекти рішень на руки на паперових 

носіях.  

 

В роботі сесії взяли участь: 

- Славінський Олександр Дмитрович - перший заступник голови   

райдержадміністрації, виконувач функцій і повноважень голови   

райдержадміністрації;               

- Фесенко Олег Володимирович – начальник Баштанського відділу поліції ГУ 

НП в Миколаївській області; 

- Драгуновський Володимир Вікторович – перший заступник міського голови, 

- Євдощенко Світлана Вікторівна – заступник міського голови  питань 

діяльності виконавчих органів ради;  

- Кононенко Лариса Анатоліївна – керуюча справами виконавчого комітету; 

- Зеркаліна Ганна Романівна – начальник відділу освіти, молоді і спорту; 

- Березовська Світлана Вікторівна – начальник  відділу розвитку  культури і 

туризму; 

- Кот Віктор Васильович – директор КП «Міськводоканал»; 

- Кардашов Анатолій Анатолійович – директор КП «Добробут»; 

- Болтрушко Ігор Юрійович –  начальник КО «Правопорядок»; 

- Литвиненко Павло Васильович – начальник Баштанського районного ТСОУ; 

- Дубяга Віктор Олександрович – провідний інженер Баштанського 

міжрайонного управління водного господарства; 
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- Бутучел Світлана Вікторівна – заступник начальника Баштанської 

об’єднаної ДПІ;  

- Ваценко Іван Володимирович – представник заявника; 

- Броніцька Тетяна Петрівна – землевпорядник Христофорівського ТОВК; 

- Представник ТОВ «Кворум»; 

- Іванішин Сергій Степанович – заявник; 

- Щербак Ганна Олександрівна - член молодіжної ради, соціальний педагог 

Баштанського опорного закладу загальної середньої освіти І-ІІІ ступенів №1; 

- Директори шкіл Баштанської ОТГ; 

- Тимчасово виконуючі обов’язки старост, староста с.Новоєгорівка;   

- Працівники виконавчого апарату міської ради; 

      

          Згідно  регламенту роботи  головуючий на сесії Рубський І.В. проінформував 

депутатів  про заходи та роботу Баштанської міської ради, її виконавчого комітету в 

міжсесійний період.  

 

         Головуючий на сесії міський голова Рубський І.В. запропонував депутатам 

провести реєстраційне голосування. 

 

         Проведено реєстраційне голосування. 

 

         Зареєструвались 21 депутат та міський голова, 1 депутат не підтвердив 

реєстрацію. 

 

       Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні», сесія міської  ради  є  повноважною, якщо  в  її  пленарному засіданні  бере  

участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  ради.  

      

 (Лунає  Державний  Гімн  України) 

 

             Міський голова Рубський І.В запропонував обрати секретаріат у кількості 

трьох депутатів: 

 

Гапішко Світлана Володимирівна, від політичної  «Відродження», 

Грицюк Віталій Анатолійович, від політичної партії «Народний фронт», 

Сухарь Володимир Михайлович, від політичної партії БПП «Солідарність». 

  

Міська рада затвердила склад секретаріату. 

Підсумки голосування: 

 «ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1. 

 

        Також головуючий на сесії вніс пропозицію обрати лічильну комісію у кількості 

трьох депутатів: 

 

Раєвський Дмитро Олегович, від Радикальної партії, 

Савчук Михайло Іванович, від політичної партії «Об'єднання «Самопоміч», 

Чернова Зінаїда Миколаївна, від політичної партії «Відродження». 

                                                 

Міська рада затвердила склад лічильної комісії -  одноголосно. 
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Головуючий на сесії міський голова Рубський І.В. оголосив про 

надходження до  міської ради наступних депутатських запитів та звернень: 

- депутата міської ради Онищука Володимира Івановича щодо затвердження 

переліку проектів, що фінансуються за рахунок коштів субвенції з державного 

бюджету  місцевим бюджетам;  

-  звернення від депутата міської ради Онищука Володимира Івановича щодо 

внесення  змін до Положення про здійснення   допорогових закупівель     товарів, 

робіт   і    послуг  із застосуванням електронної    системи закупівель; 

- депутата міської ради Жигалкіна Петра Івановича щодо ремонту дороги по 

вулиці Шевченко;  

- депутата міської ради Гапішко Світлани Володимирівни щодо ремонту 

дороги по вулиці Дружби народів; 

- депутата міської ради Гапішко Світлани Володимирівни щодо ремонту 

дороги по вулиці  Грушевського; 

- депутата міської ради Зюзько Ганни Станіславівни щодо вирішення 

проблемних питань сіл Андріївка, Зелений Яр, Шевченко; 

- депутата міської ради Майданова Віктора Володимировича про 

затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

довгострокову оренду для ведення городництва; 

- депутатів міської ради щодо використання коштів на виконання доручень 

виборців та збільшення їх розміру; 

- звернення від депутата міської ради Майданова Віктора Володимирович 

щодо укладення прямого договору без застосування процедури проведення 

електронних закупівель на придбання обладнання для дитячих майданчиків на суму 

15,0 тис.грн. 

- депутата міської ради Онищука Володимира Івановича щодо внесення змін 

до міської Комплексної програми соціального захисту населення «Турбота» на період 

до 2021 року. 

 

Міський голова Рубський І.В. поставив на голосування про внесення даних  

запитів до порядку денного сесії. 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування: одноголосно 

 

Головуючий на сесії міський голова Рубський І.В. оголосив порядок денний ХХХУІ 

сесії міської ради і запропонував проголосувати за його затвердження в цілому. 

 

Підсумки голосування: 

 «ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

ХХХУІ  сесії міської ради  сьомого скликання: 

 

1. Про звіт директора КП «Міськводоканал» про роботу та результати 

діяльності комунального підприємства за 2018 рік. 

Інформує: Кот В.В., директор    КП «Міськводоканал» 

         

2. Про звіт директора КП «Добробут» про  роботу   та результати  діяльності 

комунального підприємства  за 2018 рік 
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Інформує: Кардашов А.А., директор КП «Добробут» 

         

3. Про встановлення місцевих податків і зборів на території Баштанської 

міської ради об’єднаної територіальної громади на 2020 рік. 

Інформує: Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

 

4. Про затвердження Комунікаційної стратегії Баштанської міської  ради 

Миколаївської області на 2019-2026 роки   (Баштанської    об’єднаної 

територіальної громади). 

Інформує: Виноградова О.Г., начальник відділу з питань  засобів 

масової інформації та зв’язків з громадськістю 

 

5. Про затвердження Програми підтримки та розвитку вторинної  

(стаціонарної) медичної  допомоги на території Баштанської ОТГ на період 2019-

2021 років. 

Інформує: Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

 

6. Про хід виконання  міської цільової соціальної програми розвитку  

цивільного  захисту Баштанської  міської ради на 2018-2021 роки, затвердженої 

рішенням міської ради від 12 липня 2018 року №1 та внесення змін і доповнень 

до неї. 

Інформує: Сириця Л.М., начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури та містобудівного кадастру та цивільного 

захисту 

 

7. Про хід виконання Програми розроблення (оновлення) містобудівної 

документації Баштанської міської ради на 2017-2020 роки, затвердженої 

рішенням міської ради від 25 травня 2017 року №3 та внесеними змінами і 

доповненнями до неї. 

Інформує: Сириця Л.М., начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури та містобудівного кадастру та цивільного 

захисту 

 

8. Про хід виконання Програми розвитку культури на території Баштанської 

міської ради на 2017-2020 роки, затвердженої рішенням міської ради від 06 

квітня 2017 року № 5, та внесення змін до неї. 

Інформує: Березовська С.В., начальник відділу розвитку культури і 

туризму 

 

9. Про  хід виконання Програми регулювання чисельності безпритульних 

тварин гуманними методами в місті Баштанка на 2015-2020 роки, затвердженої 

рішенням міської ради від 30.09.2015 року № 2. 

Інформує: Годін О.П., начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

10. Про хід виконання Комплексної програми профілактики 

злочинності та вдосконалення системи захисту конституційних прав і свобод 
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громадян по Баштанській міській раді на 2017-2021 роки, внесення змін до 

програми, звіт КО «Правопорядок» про роботу і результати діяльності за 2018 

рік та затвердження нової структури КО «Правопорядок». 

Інформує: Болтрушко І.Ю., начальник КО «Правопорядок» 

    

11. Про створення тимчасової контрольної комісії з перевірки 

фінансово-господарської діяльності комунальних підприємств. 

Інформує: Ситнік О.М., начальник юридичного відділу  

 

12. Про затвердження звіту про виконання міського бюджету 

Баштанської міської ради та використання резервного фонду непередбачених 

видатків за січень-березень 2019 року. 

Інформує: Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

 

13. Про затвердження переліку проектів – переможців  Бюджету участі у 

2019 році. 

Інформує: Шафорост Н.Г., начальник відділу енергоменеджменту, 

муніципальних ініціатив, інвестицій та розвитку економіки 

 

14. Про депутатський запит депутата міської ради Онищука 

Володимира Івановича щодо затвердження переліку проектів, що 

фінансуватимуться за рахунок коштів субвенції з державного бюджету місцевим 

бюджетам на формування інфраструктури об’єднаних територіальних громад у 

2019 році. 

Інформує: Шафорост Н.Г., начальник відділу енергоменеджменту, 

муніципальних ініціатив, інвестицій та розвитку економіки 

 

15. Про внесення змін до Положення про здійснення   допорогових 

закупівель     товарів, робіт   і    послуг  із застосуванням    електронної    системи 

закупівель, затвердженого    рішенням  міської ради  від 04 травня 2018 року № 

25. 

Інформує: Комощук О.І., начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 

 

16. Про депутатський запит депутата міської  ради    Онищука В.І.   

щодо внесення змін  до  міської  Комплексної    програми   соціального  захисту  

населення    «Турбота»    на    період    до   2021 року, затвердженої  рішенням  

міської  ради  від 27 лютого 2017 року №2. 

Інформує: Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

 

17. Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 

2019 рік. 

Інформує: Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

 

18. Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 28 

грудня 2016 року №8 «Про  затвердження виконавчого комітету Баштанської  

міської ради» . 
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Інформує: Кононенко Л.А., керуюча справами виконавчого комітету 

міської ради  

 

19. Про затвердження плану роботи Баштанської міської ради на ІІ 

півріччя  2019 року  

Інформує: Луценко Л.І., секретар міської ради 

20. Про затвердження акту приймання - передачі індивідуально 

визначеного майна  

Інформує: Зеркаліна Г.Р., начальник відділу освіти, молоді та спорту  

21. Про дозвіл на списання майна комунальної власності Баштанської 

об’єднаної територіальної громади  

Інформує: Солонар В.М., начальник відділу бухгалтерського обліку та 

звітності 

 

22. Про надання згоди на передачу з державної власності у власність 

об’єднаної територіальної громади Баштанської міської ради  нерухомого майна 

Інформує: Богун Н.В., головний спеціаліст відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

23. Про внесення змін до Переліку об’єктів комунальної власності 

Баштанської міської ради, затвердженого рішенням міської ради від 4 квітня 

2018 року № 14. 

Інформує: Богун Н.В., головний спеціаліст відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

24. Про відмову в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки для надання  в оренду для городництва. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

25. Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

26. Про дозвіл на складання договору оренди земельної ділянки. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

27. Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду під городництво. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 
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28. Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо надання 

земельної ділянки в оренду та внесення змін до рішення міської ради від 

26.04.2019 № 25. 

Інформує: Бублик І А, начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

  

29. Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо надання 

земельної ділянки у власність. 

Інформує: Бублик І А, начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

30. Про дозвіл на розробку проекту землеустрою по відведенню 

земельної ділянки в постійне користування. 

Інформує: Бублик І.А, начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

31. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в довгострокову оренду. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

32. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

33. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

34. Про припинення права власності (користування) земельною 

ділянкою в зв’язку з добровільною відмовою. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

35. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на 

місцевості). 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

36. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

поділу земельної ділянки. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

37. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою. 
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Інформує: Бублик І.А, начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

38. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення 

товарного сільськогосподарського виробництва. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

39. Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

  

40. Про погодження  надання в тимчасове користування  горіхових  

насаджень 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

41. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою в 

постійне користування. 

Інформує: Бублик  І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

42. Про депутатський запит депутата міської ради Жигалкіна Петра 

Івановича щодо ремонту дороги по вулиці Шевченко.  

Інформує: Жигалкін П.І., депутат міської ради, 

Годін О.П., начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

43. Про депутатський запит депутата міської ради Гапішко Світлани 

Володимирівни щодо ремонту відрізку дороги по вулиці Дружби народів з №50 

по №58 а.  

Інформує: Гапішко С.В., депутат міської ради, 

Годін О.П., начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

44. Про депутатський запит депутата міської ради Гапішко Світлани 

Володимирівни щодо ремонту дороги по вулиці  Грушевського.  

Інформує: Гапішко С.В., депутат міської ради, 

Годін О.П., начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

45. Про депутатський запит депутата міської ради Зюзько Ганни 

Станіславівни щодо вирішення проблемних питань сіл Андріївка, Зелений Яр, 

Шевченко.  
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Інформує: Зюзько Г.С., депутат міської ради, 

Годін О.П., начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

46. Про депутатський запит депутата міської ради Майданова Віктора 

Володимировича про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в довгострокову оренду для ведення городництва  

Інформує: Майданов В.В., депутат міської ради, 

Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

47. Про депутатський запит депутатів міської ради щодо використання 

коштів на виконання доручень виборців та збільшення їх розміру. 

Інформує: Майданов В.В., депутат міської ради 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Про звіт директора КП «Міськводоканал» про роботу та результати діяльності 

комунального підприємства за 2018 рік. 

Доповідав: Кот В.В., директор    КП «Міськводоканал» 

        Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було запропоновано доповнити 

проект рішення пунктом 4 наступного змісту: «Фінансовому відділу передбачити 

поступове виділення коштів для придбання приладів обліку води з метою 

встановлення їх на межі балансової належності».  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Грицюк В.А., депутат міської ради, який запропонував в подальшому при наявності 

фінансового ресурсу передбачити кошти в міському бюджеті на 2019 рік в сумі 

близько 180,0 тис.грн. на виготовлення проектно - кошторисної документації для 

заміни труб частини водогону на ділянці від ІІ до ІІІ підйому, у зв’язку з тим, що 

аварійний стан даної ділянки є однією з найбільш гострих проблем на сьогодні у 

водопостачанні. 

     Також депутат міської ради, що необхідно деталізувати категорії громадян, для 

яких придбання лічильників обліку води буде здійснюватись за рахунок міського 

бюджету. 

 

Рубський І.В., міський  голова, який запропонував доповнити рішення пунктом 

наступного змісту: «Виконавчому комітету міської ради, у зв’язку з необхідністю 

передбачення виділення коштів для придбання лічильників з метою встановлення їх 

на межі балансової належності визначити категорії громадян, для яких ці лічильнику 

будуть придбанні за рахунок міського бюджету (малозабезпечені та незахищені 

верстви населення)» 

  

Майданов В.В., депутат міської ради, який вкотре підняв питання щодо неналежного 

водозабезпечення в мікрорайоні «Агропромтехніка», та запропонував директору КП 

«Міськводоканал» терміново вжити заходів щодо виправлення даної ситуації.     
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Кучеренко Т.В., Сотнікова Т.В., депутати міської ради,  які вказали на 

неналежний облік води на свердловині в с.Новосергіївка та запропонували 

встановити там необхідні лічильники. 

 

Кот В.В., директор КП «Міськводоканал», який проінформував, що підприємством 

вже були вжиті заходи щодо покращення водопостачання в районі 

«Агропромтехніка», промиті та прочищені траси водопостачання. Але через 

недобросовісних споживачів та встановлення ними гідрофорів, питання щодо 

належного водопостачання залишається проблемним. Стосовно встановлення 

лічильників на свердловині в с.Новосергіївка доповідач проінформував, що ці роботи 

будуть  проведені за рахунок Програми «ДОБРЕ» в рамках реалізації пріоритетної 

послуги з водопостачання у 2019 році.   

    
Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -4, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Про звіт директора КП «Добробут» про  роботу   та результати  діяльності 

комунального підприємства  за 2018 рік. 

Доповідав: Кардашов А.А., директор КП «Добробут» 

        Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було запропоновано доповнити 

рішення пунктом 3 наступного змісту «Доручити КП «Добробут» (Кардашов А.А.), 

т.в.о.страрост сіл, старості с.Новоєгорівка, начальнику відділу освіти, молоді та 

спорту (Зеркаліна Г.Р.) організувати роботу щодо впровадження сортування сміття в 

закладах комунальної власності та його вивезення».   

      Також, в ході обговорення було надано доручення директору КП «Добробут» 

залучити роторну косарку для скошування бур’янів на території с.Новосергіївка;  

завершити скошування трави на території парку в мікрорайоні «Агропромтехніка».  

 

       Окрім того, надано доручення виконавчому комітету міської  ради:  

- повторно  звернутися до Баштанської районної ради щодо передачі на баланс 

міської ради майна та техніки МНВК; 

- з’ясувати обставини виведення з ладу щепорізки КП «Добробут» та обставин її 

надання в користування ТДВ «Зоря Інгулу». 

 

       Також, міський голова проінформував, що на 4 липня поточного року 

заплановано проведення спільної наради за участі КП «Добробут» та т.в.о. старост сіл 

громади щодо визначення основних заходів з благоустрою до кінця 2019 року, а 

також напрацювання пропозицій стосовно надання планів та об’ємів робіт з 

благоустрою на 2020 рік. 

  

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -4, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 2  додається) 
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3. СЛУХАЛИ:  

Про встановлення місцевих податків і зборів на території Баштанської міської 

ради об’єднаної територіальної громади на 2020 рік. 

Доповідала: Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

 

      З даного питання участь у сесії взяли Бутучел Світлана Вікторівна, заступник 

начальника Баштанської об’єднаної ДПІ, Дубяга Віктор Олександрович, провідний 

інженер Баштанського міжрайонного управління водного господарства, Литвиненко 

Павло Васильович, начальник Баштанського районного ТСОУ. 

 

        Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

погоджувальній раді та засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було 

детально опрацьовано проект рішення; внесено пропозиції щодо зменшення ставок 

земельного податку на деякі види цільового призначення земель за кодами; а також 

внесено зміни в частині зниження в проекті рішення ставок єдиного податку для 

суб’єктів підприємницької діяльності – фізичних осіб.   Доопрацьовані додатки зі 

змінами є у вас в роздатковому матеріалі. 

      Доповідач проінформувала про усі зміни до проекту рішення, які були погоджені 

на засіданні постійних комісій та окремо зупинилася на тих позиціях, які були 

спірними, а саме щодо роздрібної торгівлі іграми та іграшками в спеціалізованих 

магазинах (ставки єдиного податку), а також на питанні встановлення земельного 

податку на землі водного фонду.  

  

ВИСТУПИЛИ:  

Дубяга В.О., провідний інженер Баштанського міжрайонного управління водного 

господарства, який звернувся до депутатів з проханням щодо звільнення організації 

від сплати земельного податку на землі водного фонду, так як управління є 

неприбутковою організацією та не матиме можливості сплачувати податок на рівні 

1,0 %. 

      В ході обговорення депутатами було запропоновано залишити ставку земельного 

податку на землі водного фонду на рівні 0,3 % та у питанні єдиного податку на 

роздрібну торгівлі іграшками в спеціалізованих магазинах на рівні 11%. 

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -4, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 3  додається) 
 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження Комунікаційної стратегії Баштанської міської  ради 

Миколаївської області на 2019-2026 роки   (Баштанської    об’єднаної 

територіальної громади). 

Доповідала: 

 

Виноградова О.Г., начальник відділу з питань  засобів 

масової інформації та зв’язків з громадськістю 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 4  додається) 
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5. СЛУХАЛИ:  

 Про затвердження Програми підтримки та розвитку вторинної  (стаціонарної) 

медичної  допомоги на території Баштанської ОТГ на період 2019-2021 років.  

Доповідала: 

 

Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

 

Проведено голосування  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 5  додається) 

 

6. СЛУХАЛИ:  

 Про хід виконання  міської цільової соціальної програми розвитку  цивільного  

захисту Баштанської  міської ради на 2018-2021 роки, затвердженої рішенням 

міської ради від 12 липня 2018 року №1 та внесення змін і доповнень до неї. 

Доповідав: Сириця Л.М., начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури та містобудівного кадастру та цивільного 

захисту 

 

Проведено голосування.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 6  додається) 

 

7. СЛУХАЛИ:  

Про хід виконання  Програми розроблення (оновлення) містобудівної 

документації Баштанської міської ради на 2017-2020 роки, затвердженої 

рішенням міської ради від 25 травня 2017 року №3 та внесеними змінами і 

доповненнями до неї. 

Доповідав: Сириця Л.М., начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури та містобудівного кадастру та цивільного 

захисту 
 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії з питань соціального захисту депутатами було надано 

доручення щодо інформування на сесії про законність ведення будівництва на 

земельних ділянках по вулиці Ювілейній (біля входу на ринок, колишнє приміщення 

аптеки) та по вулиці Полтавській, 6 (навпроти кав'ярні). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Сириця Л.М., начальник відділу з питань містобудування, архітектури, 

містобудівного кадастру та цивільного захисту, який проінформував, що з відкритого 

сайту ДАБІ ним була отримані інформації, що за адресою вул. Полтавська,6 у 2014 

році була зареєстрована декларація на початок будівельних робіт. Стосовно 

будівництва по вул. Ювілейній - декларація на початок будівельних робіт 

зареєстрована у квітні 2019 року. 

    

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 
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ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 7  додається) 
 

8. СЛУХАЛИ:  

Про хід виконання Програми розвитку культури на території Баштанської 

міської ради на 2017-2020 роки, затвердженої рішенням міської ради від 06 

квітня 2017 року № 5, та внесення змін до неї. 

Доповідала: Березовська С..В., начальник відділу розвитку культури і 

туризму 

        Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради та у зв’язку із надходженням до міської 

ради  звернень щодо виділення коштів на видання  книг, збірок, буклетів, тощо  щодо 

популяризації творчої діяльності земляків  депутатами було запропоновано 

розпорядженням міського голови створити комісію щодо вивчення змісту поданого 

матеріалу, проведення його аналізу та літературної цінності. До комісії пропонується 

залучити фахівців, літературознавців, мовників, а також депутатів міської ради. 

Пропозиції щодо фінансової підтримки видання будуть розглядатись після 

рекомендацій даної комісії.   

 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

 ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 8  додається) 
 

9. СЛУХАЛИ:  

Про  хід виконання Програми регулювання чисельності безпритульних тварин 

гуманними методами в місті Баштанка на 2015-2020 роки, затвердженої 

рішенням міської ради від 30.09.2015 року № 2. 

Доповідав: Годін О.П., начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 9  додається) 

 

10. СЛУХАЛИ:  

Про хід виконання Комплексної програми профілактики злочинності та 

вдосконалення системи захисту конституційних прав і свобод громадян по 

Баштанській міській раді на 2017-2021 роки, внесення змін до програми, звіт КО 

«Правопорядок» про роботу і результати діяльності за 2018 рік та затвердження 

нової структури КО «Правопорядок». 

Доповідав: Болтрушко І.Ю., начальник КО «Правопорядок» 
 

        Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії міської ради з питань планування, бюджету, фінансів 

депутати не  підтримали даний проект рішення в частині затвердження структури КО 

«Правопорядок» в новому складі (введення додатково посад інспекторів з 

благоустрою та охорони комунального майна в 7-ми ТОВК), запропонували 
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запросити до участі у сесії директорів навчальних закладів громади з метою 

обговорення та врегулювання даного питання. Також на сесії присутні старости ОТГ.   

      Комісія з питань соціального захисту медицини, торгівлі,  побутового 

обслуговування, освіти, культури, спорту, молодіжної політики, духовності, 

законності, захисту прав громадян, депутатської діяльності  та  етики  підтримала 

даний проект рішення та запропонувала доручити відділу освіти, молоді та спорту 

розпочати процедуру скорочення охоронників загальноосвітніх навчальних закладів в 

тих селах громади, де планується введення посад інспекторів з охорони громадського 

порядку. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Савіцький І.М., директор Новопавлівської ЗОШ І-ІІ ступенів, який наголосив на 

тому, що директори шкіл виступають проти скорочення в школах посад охоронників. 

Це обумовлено тим, що на даний час штатні розписи шкіл не передбачають посад 

обслуговуючого персоналу, завгоспів, робітників, тощо.  В цих умовах на 

охоронників навчальних закладів покладаються обов’язки не тільки по охороні 

закладів освіти, а ще й по впорядкуванню територій   навчальних закладів та 

проведенню деякий ремонтних робіт. 

 

Шевчук Н.М., директор Новоєгорівської ЗОШ І-ІІІ ступенів, яка підтримала 

директора Новопавліської ЗОШ та зауважила, що зараз для технічного оснащення 

шкіл, як за рахунок місцевого бюджету так і за рахунок бюджетів інших рівнів 

купується  багато техніки, меблів та обладнання. Це все потребує належної охорони. 

 

В ході обговорення в якому взяли участь депутати міської ради Таранкова С.В., 

Грицюк В.А., Онищук В.І., староста села Новоєгорівка Чухаренко С.М. та зваження 

думок усіх сторін  дійшли висновку, що для впровадження такої системи охорони 

громадського порядку з початку необхідно обладнати заклади бюджетної сфери 

сигналізацією, а вже після цього розглядати питання про скорочення посад 

охоронників. 

 

Головуючий на сесії поставив  на голосування поправку щодо виключення з 

проекту рішення пункту 3 про внесення змін до обсягу фінансування заходів 

програми, пункту 4 про затвердження структури Комунальної організації в новій 

редакції, та у зв’язку з цим виключення додатків 2 та 3 до проекту рішення.  

 

Проведено голосування за поправку.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

 

Проведено голосування за рішення в цілому.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

 ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 10  додається) 

 

11. СЛУХАЛИ:  

Про створення тимчасової контрольної комісії з перевірки фінансово-

господарської діяльності комунальних підприємств. 

Доповідала: Ситнік О.М., начальник юридичного відділу  
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        Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії міської ради з питань агропромислового комплексу, 

земельних ресурсів, благоустрою та  екології  депутатами було запропоновано: 

- виключити з проекту рішення та з Положення назви комунальних підприємств 

«Добробут» , «Міськводоканал» у зв’язку з тим, що дана комісія матиме можливість 

перевіряти фінансово- господарську діяльність установ міської ради; 

- доповнити пункт 1 проекту рішення та викласти його в такій редакції: 

«Створити тимчасову контрольну комісію Баштанської міської ради з перевірки 

фінансово-господарської діяльності комунальних підприємств на період до створення 

та початку роботи наглядової ради»; 

- ввести до складу тимчасової контрольної комісії депутата міської ради 

Олійника Ігоря Олександровича 

   

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 11  додається) 

 

12. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження звіту про виконання міського бюджету Баштанської міської 

ради та використання резервного фонду непередбачених видатків за січень-

березень 2019 року. 

Доповідала: Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 

 

13. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження переліку проектів – переможців  Бюджету участі у 2019 році. 

Доповідала: Шафорост Наталія Григорівна, начальник відділу 

енергоменеджменту, муніципальних ініціатив та інвестицій  

 

        В ході обговорення в якому взяли участь депутати міської ради Майданов В.В., 

Грицюк В.А., Заболотня Л.І. депутати дійшли висновку, що необхідно внести зміни 

до Положення про бюджет участі у 2020 році та до його параметрів. 

Це питання виникло у зв’язку з тим, що  за діючим Положенням проекти учасників 

бюджету участі вже на початковому етапі перебувають у нерівних умовах під час 

голосування, так, як заклади освіти мають можливість залучати до голосування 

більше учасників, ніж розробники інших проектів. 

 

       У зв’язку з цим було надано доручення Шафорост Н.Г., начальнику відділу 

енергоменеджменту, муніципальних ініціатив та інвестицій розробити зміни до 

Положення та винести на розгляд депутатів міської ради. 

 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

 

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 
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ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 13  додається) 

 

14. СЛУХАЛИ:  

Про депутатський запит депутата міської ради Онищука Володимира Івановича 

щодо затвердження переліку проектів, що фінансуватимуться за рахунок 

коштів субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на формування 

інфраструктури об’єднаних територіальних громад у 2019 році. 

Доповідала: Шафорост Н.Г., начальник відділу енергоменеджменту, 

муніципальних ініціатив та інвестицій  

 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 14  додається) 

 

15. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до Положення про здійснення   допорогових закупівель     

товарів, робіт   і    послуг  із застосуванням    електронної    системи закупівель, 

затвердженого    рішенням  міської ради  від 04 травня 2018 року № 25. 

Доповідала: Комощук О.І., начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 

 

          Міський голова Рубський І.В. проінформував, що під час обговорення даного 

проекту рішення на засіданнях постійних комісій зауважень від депутатів не 

надходило. Але надійшло депутатське звернення депутата міської ради Майданова 

В.В. щодо винесення на сесію міської ради питання про надання дозволу міському 

голові на укладення прямого договору без застосування процедури проведення 

електронних закупівель на придбання гойдалки з турником, двох гойдалок з 

балансиром та пісочниці на суму 15,0 тис.грн. (у зв'язку із надходженням звернення 

мешканців багатоквартирного будинку). 

        У зв'язку з цим запропонував включити до даного проекту рішення пункт  

відповідного змісту. 

           Також головуючий на сесії зауважив, що прямий договір буде укладатися лише 

після розгляду  не менше 3-х цінових пропозицій на закупівлю товарів, робіт чи  

послуг.   
 

Проведено голосування з урахуванням доповнень  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 15  додається) 
 

 

16. СЛУХАЛИ:  

Про депутатський запит депутата міської  ради    Онищука В.І.   щодо внесення 

змін  до  міської  Комплексної    програми   соціального  захисту  населення    

«Турбота»    на    період    до   2021 року, затвердженої  рішенням  міської  ради  

від 27 лютого 2017 року №2. 

Доповідала: Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  
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        Доповідач проінформувала, що у зв’язку з надходженням звернень та 

запитів щодо підтримки дитячих будинків сімейного типу виникла необхідність 

внести зміни до даної Програми та внаслідок цього – внести зміни до міського 

бюджету. 

        Також, Світлана Вікторівна зачитала проект рішення міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Майданов В.В., депутат міської ради, який наголосив на тому, що він також 

звертався до міської ради із запитом про покращення теплового режиму будинку 

сімейного типу сім’ї Плотнік. Також він брав участь в комісійному обстеженні даного 

будинку.  Тож, у зв’язку з цим, пропонує доповнити  проект рішення та Заходи 

програми пунктом щодо вжиття заходів спрямованих на покращення теплового 

режиму в дитячому будинку сімейного типу Плотніка Василя Васильовича та Плотнік 

Галини Петрівни в м. Баштанка, вул.Європейська,10, який знаходиться в комунальній 

власності Баштанської міської ради. 

 

Проведено голосування з урахуванням озвучених доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 16  додається) 
 

17. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2019 рік. 

Доповідала: 

 

Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

 

  Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

постійних комісіях міської ради, та у зв’язку з надходженням від депутатів листів, 

заяв щодо використання коштів на виконання доручень виборців  пропонується 

внести до проекту рішення наступні доповнення: 

 

- у зв’язку з надходженням розпорядження Кабінету Міністрів України про 

перерозподіл коштів на соціально-економічний розвиток пропонується змінити вид 

робіт з реконструкції на капітальний ремонт покрівлі їдальні Баштанської ЗОШ 1-ІІІ 

ступенів № 1; 

 

- також пропонується перерозподілити кошти залишку  освітньої субвенції 1800,00 

тис.грн. наступним чином: направити субвенцію обласному бюджету в сумі 1000,0 

тис.грн. на співфінансування придбання шкільного  автобусу; 350,0 тис.грн. 

спрямувати на капітальний ремонт ганку Пісківської ЗОШ; 450,0 тис.грн. спрямувати 

на капітальний ремонт  покрівлі їдальні Баштанської ЗОШ І-ІІІ ступенів № 1; 

 

- депутатські кошти Мазуренка Олександра Григоровича в сумі 6321 грн. 

(отримані в результаті здешевлення вартості придбаного обладнання) спрямувати на 

придбання принтера, шнурів до проекторів та кронштейна для кріплення проектора 

для потреб Христофорівсьої ЗОШ; 

 

- депутатські кошти Грицюка Віталія Анатолійовича  в сумі 10,0 тис.грн. 

відкликати із капітального ремонту приміщення комунальної установи Баштанський 
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МІРЦ, та 9150 грн. з них спрямувати на придбання нових меблів у кабінет 

англійської мови Новоєгорівської ЗОШ; 

 

- депутатські кошти Майданова Віктора Володимировича в сумі 1500 грн. 

спрямувати на придбання 6 (шести) ламп для потреб Баштанського ЗДО «Віночок»; 

кошти в сумі 15,0 тис.грн спрямувати на придбання обладнання для дитячого 

майданчика; 

 

-  депутатські кошти Семеліт Алевтини Володимирівни в сумі 10,375 тис.грн. 

відкликати із капітального ремонту приміщення комунальної установи Баштанський 

МІРЦ, та 10,220 грн. з них спрямувати на придбання нових меблів для Баштанської 

музичної школи. 

 

- депутатські кошти Фігури Лариси Володимирівни в сумі 29,0 тис.грн. 

спрямувати на придбання кондиціонера для Новоєгорівського СБК; кошти в сумі 2,0 

тис.грн. – спрямувати на придбання динаміків для Новоєгорівського СБК; кошти в 

сумі 3,0 тис.грн. спрямувати на придбання принтера для кабінета іноземної мови 

Новоєгорівського ЗОШ; кошти в сумі 3,0 тис.грн спрямувати на проведення ремонту 

освітлення кабінету зарубіжної літератури Новоєгорівської ЗОШ; 

 

- Пропонується також збільшення обсягу залученого перевиконання дохідної 

частини міського бюджету за січень-травень 2019 року на суму 20,375 тис.грн. та 

спрямувати ці кошти на проведення робіт із капітального ремонту приміщення 

Баштанського МІРЦ (у зв'язку із відкликанням депутатських коштів на таку ж суму). 

Також, на засіданні постійної комісії з питань планування, бюджету, фінансів 

депутатами було доручено міській раді звернутись до Департаменту фінансів 

Миколаївської  ОДА з метою отримання офіційного роз’яснення щодо можливості 

спрямування бюджетних коштів на проведення ремонту будинку сімейного типу 

«Барвінок» (родина Єрмолових), який перебуває у приватній власності громадян. 

Механізм використання коштів з’ясовано, нижче буде проінформовано. 

          Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради,  також проінформувала про додаткові зміни до проекту рішення, а саме: 

- пропонується здійснити перерозподіл видатків, а саме зменшити видатки на 

заробітну плату з нарахуванням по Явкинському сільському культурному центру 

(центру дозвілля) (економія коштів за рахунок вакантних посад) на суму 18,0 тис.грн 

та збільшити видатки для оплати за дозвіл та виготовлення технічних умов на 

підключення електричної енергії в приміщенні Явкинського сільського культурного 

центру (центру дозвілля) на суму 18,0 тис.грн. 

 

 -  доповнити проект рішення пунктом 12 щодо делегування районному бюджету 

Баштанського району з міського бюджету виконання повноважень на здійснення 

видатків бюджету Баштанської міської ради у 2020 році для надання населенню 

об’єднаної територіальної громади (послуг із збереження архівних фондів; медичних 

послуг закладами охорони здоров’я; послуг із соціального забезпечення закладами 

соціального захисту населення, тощо); 

 
- доповнити проект рішення пунктом 13 щодо делегування районному бюджету 

Баштанського району виконання повноважень на здійснення видатків бюджету 

Баштанської міської ради у 2020 році за рахунок субвенцій з державного бюджету 
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місцевим бюджетам (на виплату допомоги сім'ям з дітьми, 

малозабезпеченим сім'ям, інвалідам з дитинства, дітям-інвалідам, тимчасової 

державної допомоги дітям та допомоги по догляду за інвалідами І чи ІІ групи 

внаслідок психічного розладу; на надання пільг та житлових субсидій населенню, 

тощо); 

 

- у зв’язку з внесенням змін до Програми «Турбота» пропонується спрямувати 

субвенцію з міського бюджету Баштанської міської ради районному бюджету для 

надання матеріальної допомоги дитячому будинку сімейного типу сім"ї Єрмолових  на 

поліпшення житлових умов (видатки, пов’язані з утепленням будинку сімейного 

типу), за адресою: м.Баштанка, вул.Ярослава Мудрого,62А – 50,4 тис.грн. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

Майданов В.В., депутат міської ради, який запропонував доповнити проект рішення 

та виділити кошти в сумі 35,0 тис.грн. на покращення теплового режиму  дитячого 

будинку сімейного  типу сім’ї Плотнік по вул. Комсомольська,10. 

 

Грицюк В.А., депутат міської ради,  який наголосив на тому, що депутати мають 

бути ознайомлені із роботами передбаченими в проектно-кошторисними 

документаціями (будівництво нового футбольного поля). Також, Віталій 

Анатолійович проінформував, що на засіданні постійної комісії з питань соціального 

захисту медицини, торгівлі,  побутового обслуговування, освіти, культури, спорту, 

молодіжної політики, духовності, законності, захисту прав громадян, депутатської 

діяльності  та  етики було підтримано пропозицію щодо надання Христофорівськїй 

ЗОШ автобусу для забезпечення підвезення дітей  з села Мар’янівка до школи в 

с.Христофорівка. 

  

Мазуренко О.Г., депутат міської ради, який наголосив на тому, що не всі школи 

громади отримали ноутбуки, передбачені для Нової української школи. Так, не 

отримали ноутбук школи в селах: Піски, Христофорівка, Новоіванівка, Новосергіївка.     

 

Рубський І.В., міський голова, який запропонував надати начальнику відділу освіти, 

молоді та спорту Г.Зеркаліній наступні доручення: 

- забезпечити ознайомлення депутатів з проектно-кошторисною документацією по 

будівництву нового футбольного поля; 

- вишукати можливість для забезпечення шкіл в селах: Піски, Христофорівка, 

Новоіванівка, Новосергіївка ноутбуками для Нової української школи; 

- вивчити питання щодо можливості та умов передачі автобусу Христофорівській 

ЗОШ для забезпечення підвезення дітей  з села Мар’янівка Баштанського району 

до школи в с.Христофорівка, в межах передбаченого фінансування; в разі 

необхідності підготувати проект рішення на наступну сесію. 

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 8 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 17  додається) 
 

18. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 28 грудня 2016 року 

№8 «Про  затвердження виконавчого комітету Баштанської  міської ради».  
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Доповідала: 

 

Кононенко Л.А., керуюча справами виконавчого комітету 

міської ради  

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в  ході обговорення на 

постійній комісії з питань соціального захисту медицини, торгівлі,  побутового 

обслуговування, освіти, культури, спорту, молодіжної політики, духовності, 

законності, захисту прав громадян, депутатської діяльності  та  етики депутати 

доручили підготувати до сесії інформацію про відвідування засідань членами 

виконавчого комітету. Відповідна інформація є у вас в роздатковому матеріалі. 

Головуючий наголосив на тому, що пропонує вивести зі складу виконкому також 

Кокітка Євгена Володимировича, Хортюка Ігоря Євгеновича, (у зв’язку з 

регулярними   пропусками засідань виконавчого комітету міської ради). 

 

       Окрім цього, пропонується також ввести до складу  виконавчого комітету 

Баштанської міської ради Березовську Світлану Вікторівну, начальника відділу 

розвитку культури і туризму. 

 

Також, до участі у сесії запрошена Щербак Ганна Олександрівна, член 

молодіжної ради, соціальний педагог Баштанського опорного закладу загальної 

середньої освіти І-ІІІ ступенів №1, кандидатуру якої пропоную ввести до складу 

виконавчого комітету. 

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

 Підсумки голосування:  

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 18  додається) 
 

19. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження плану роботи Баштанської міської ради на ІІ півріччя  2019 

року.  

Доповідала: Луценко Л.І., секретар міської ради 

 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 19  додається) 

 

20. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження акту приймання - передачі індивідуально визначеного майна.  

Доповідала: 

 

Зеркаліна Г.Р., начальник відділу освіти, молоді і спорту  

Проведено голосування  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 20  додається) 

 

21. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на списання майна комунальної власності Баштанської об’єднаної 

територіальної громади.  
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Доповідала: 

 

Солонар В.М., начальник відділу бухгалтерського обліку та 

звітності 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -4, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 21  додається) 
 

22. СЛУХАЛИ:  

Про надання згоди на передачу з державної власності у власність об’єднаної 

територіальної громади Баштанської міської ради  нерухомого майна. 

Доповідала: 

 

Богун Н.В., головний спеціаліст відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 22  додається) 

 

Депутат міської ради Заболотня Л.І. залишила зал засідань міської ради. 

  

23. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до Переліку об’єктів комунальної власності Баштанської 

міської ради, затвердженого рішенням міської ради від 4 квітня 2018 року № 14. 

Доповідала: 

 

Богун Н.В., головний спеціаліст відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 
 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії з питань соціального захисту медицини, торгівлі,  

побутового обслуговування, освіти, культури, спорту, молодіжної політики, 

духовності, законності, захисту прав громадян, депутатської діяльності  та  етики, 

було виявлено помилку у переліку комунального майна, а саме наявність у ньому 

гаражу Баштанської гімназії, який рішенням міської ради було списано раніше. У 

зв’язку з цим, пропонується доповнити проект рішення пунктом наступного змісту: 

«У пункті 3 «Баштанська гімназія Баштанської міської ради Миколаївської 

області, загальноосвітній навчальний заклад ІІ-ІІІ ступенів» розділу 5 «Відділ освіти, 

молоді та спорту виконавчого комітету Баштанської міської ради» виключити 

будівлю гаражу. 

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

 Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 23  додається) 
 

24. СЛУХАЛИ:  

Про відмову в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки для надання  в оренду для городництва. 
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Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

      Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії міської ради з питань агропромислового комплексу, 

земельних ресурсів, благоустрою та  екології  у зв’язку з неодноразовим розглядом 

аналогічних заяв громадян Саврилова Миколи Миколайовича та Бєлікової Анастасії 

Борисівни, а також у зв’язку з тим, що ними не виготовлено проекти землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок для надання  в оренду для городництва за раніше 

отриманими дозволами, депутатами було запропоновано доповнити проект рішення 

пунктом 3 наступного змісту: 

 

«У разі надходження до міської ради повторно звернень громадян Саврилова М.М. та 

Бєлікової А.Б. про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок в оренду для ведення городництва за адресами 

с.Новоєгорівка, вул. Стадіонна, 18 та с.Новоєгорівка, вул. Садова, 8, не виносити на  

сесію міської ради питання щодо розгляду даних звернень». 

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 24  додається) 

 

25. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 
 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було погоджено внесення змін 

до договорів оренди земельних ділянок та рекомендовано встановлення орендної 

плати в розмірі не менше 8 % від нормативної грошової оцінки земельної ділянки з 

урахуванням коефіцієнта  щорічної індексації грошової оцінки земель. 

 

Також рекомендовано у разі поновлення договорів оренди земельних ділянок – 

укладати їх терміном на 7 років за умови встановлення орендної плати в розмірі 12 %  

 

від нормативної грошової оцінки земельної ділянки. 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 25  додається) 
 

26. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на складання договору оренди земельної ділянки. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 
 

         Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

постійній комісії міської ради з питань агропромислового комплексу, земельних 
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ресурсів, благоустрою та  екології депутатами було висловлено зауваження 

до проекту рішення.  

Сесією міської ради від 26 квітня 2019 року було прийнято рішення  №36, яким 

було надано дозвіл ТОВ «Баштанська птахофабрика» на розробку технічної 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення)  в натурі меж 

земельних ділянок на право оренди. У зв’язку з цим, а також можливим нецільовим 

використанням земельних ділянок депутати даної комісії рекомендують відмовити 

заявнику у наданні дозволу на складання договору оренди земельної ділянки. 

 

Проведено голосування за проект рішення без врахування рекомендацій постійної 

комісії.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 1, «ПРОТИ» - 8, «УТРИМАЛИСЬ» -11, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  не прийнято) 

 

27. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

в оренду під городництво. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Депутат міської ради КУЧЕРЕНКО Тетяна Василівна  повідомила про 

виникнення в неї конфлікту інтересів у зв’язку з розглядом даного проекту рішення. 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії з питань агропромислового комплексу, земельних ресурсів, 

благоустрою та  екології за участі заявників Левченко Наталії  Олексіївни та 

Чухаренко Світлани Миколаївни (вул. Садова, 11 в межах с. Новоєгорівка) 

депутатами було запропоновано внести зміни до проекту рішення, а саме:  надати 

заявницям дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду під городництво площею по 0,13 га кожній за умови, що при 

розробці проектів землеустрою проектантами буде передбачено збереження під’їздів 

до обох земельних ділянок з метою уникнення в подальшому конфліктних ситуацій 

між ними.  

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

 Підсумки голосування:  

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 26  додається) 

 

Депутати міської ради Олійник І.О., Кучеренко Т.В. залишили зал засідань 

міської ради. 

 

28. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо надання земельної ділянки в 

оренду та внесення змін до рішення міської ради від 26.04.2019 № 25. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 
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 Депутат міської ради СУХАРЬ Володимир Михайлович повідомив про 

виникнення в нього конфлікту інтересів у зв’язку з розглядом даного питання 

порядку денного. 

    

 Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

постійних комісіях з питань агропромислового комплексу, земельних ресурсів, 

благоустрою та  екології та з питань соціального захисту медицини, торгівлі,  

побутового обслуговування, освіти, культури, спорту, молодіжної політики, 

духовності, законності, захисту прав громадян, депутатської діяльності  та  етики 

депутатами було рекомендовано відмовити в наданні дозволу Ваценко Ріті Романівні 

щодо виготовлення проекту землеустрою для відведення земельної ділянки в оренду 

для сінокосіння та випасання худоби, із земель комунальної власності, площею 

11,7149 га (с.Христофорівка).  

 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів, економіки, інвестицій та 

регуляторної політики підтримала надання дозволу громадянці Ваценко Р.Р. 

 Також постійні комісії підтримали доповнення проекту рішення пунктами 5, 

6 наступного змісту: 

«П.5. Надати дозвіл СУХАРЬ Надії Костянтинівні замовити в 

землевпорядній організації виготовлення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду з правом викупу для розміщення та обслуговування 

магазину, із земель комунальної власності, орієнтовною площею до 0,07 га,  по вул. 

Героїв Небесної Сотні (Баштанської республіки), 49,  в межах території  міста 

Баштанка». 

«П.6. Надати дозвіл Товариству з обмеженою відповідальністю «Кворум»  

замовити в землевпорядній організації виготовлення проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду для розміщення та обслуговування АЗС, із 

земель комунальної власності, орієнтовною площею до 0,2 га,  по вул. Соборній, 104, 

в межах території міста Баштанка». 

З даного питання участь у сесії міської ради взяли  Ваценко Іван 

Володимирович, представник заявника та Броніцька Тетяна Петрівна, 

землевпорядник Христофорівського ТОВК які надали свої пояснення. 

Ваценко І.В., представник заявника, зауважив, що ними було подано до міської 

ради паспорти великої рогатої худоби на 16 голів. Для збереження поголів'я та 

розвитку тваринництва їм необхідна ділянка для сінокосіння та випасання худоби.  

Броніцька Т.П., землевпорядник Христофорівського ТОВК, яка звернула 

увагу депутатів, що ділянка, на яку претендує заявниця Ваценко Р.Р. 

використовується для сінокосіння та випасання худоби мешканцями с.Христофорівка. 

У разі надання заявниці дозволу  на розробку проекту землеустрою решта мешканців 

села Христофорівка втратять можливість використовувати дану ділянку. 

 Головуючий на сесії поставив  на голосування поправку про відмову в 

наданні дозволу Ваценко Ріті Романівні щодо виготовлення проекту землеустрою 

для відведення земельної ділянки в оренду для сінокосіння та випасання худоби, із 

земель комунальної власності, площею 11,7149 га (с.Христофорівка) 

 

Прошу проголосувати за дану поправку до проекту рішення 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 11, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -5, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 
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Поправку не підтримано. 

 

       Головуючий на сесії поставив  на голосування включення до проекту рішення, 

відповідно до поданої заяви Ященко В.В., пункту щодо надання дозволу 

Фермерському господарству «Володимир» замовити в землевпорядній організації 

виготовлення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду для 

розміщення та обслуговування нежитлових споруд, із земель комунальної власності, 

орієнтовною площею до 5,0 га, по вулиці Жовтневій 1а, за межами села Явкине. 

 

Проведено голосування.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

 

        Головуючий на сесії поставив  на голосування проект рішення в цілому з 

урахуванням змін та доповнень. 

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 27  додається) 

 

29. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо надання земельної ділянки у 

власність. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 
 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних депутатських комісій депутатами було надано доручення 

відділу з питань земельних відносин та охорони навколишнього середовища до сесії 

уточнити адреси у пунктах 1, 6, 8 по вулиці Луговій: 

- Пункт 1 – Ватаманеску Сергій Валерійович, вулиця Лугова, 35, 

- Пункт 6 – Лясковський Артем Олександрович, вулиця Лугова, 37, 

- Пункт 8 – Сон Олександр Опанасович, вулиця Лугова, 39. 

 

Окрім того, депутатами було погоджено доповнення проекту рішення двома 

пунктами щодо надання дозволів наступним громадянам: 

 

 «Надати дозвіл громадянці МИЛІЙ Оксані Михайлівні замовити в 

землевпорядній організації виготовлення проекту землеустрою щодо надання 

земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування гаражу  площею до 

0,003 га,  із земель комунальної власності по вул. Полтавській, 35а/81, м. Баштанка»; 

 

«Надати дозвіл громадянину МИЛОМУ Сергію Ярославовичу замовити в 

землевпорядній організації виготовлення проекту землеустрою щодо надання 

земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування гаражу  площею до 

0,003 га,  із земель комунальної власності по вул. Полтавській, 35а/39, м. Баштанка». 

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -3, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 28  додається) 
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30. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку проекту землеустрою по відведенню земельної ділянки в 

постійне користування. 
 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 
 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій депутатами було надано доручення відділу з питань 

земельних відносин уточнити щодо кодів земельних ділянок за цільовим 

призначенням у пунктах 25-33 даного проекту рішення, а саме, щодо надання 

дозволів Службі автомобільних доріг у Миколаївській області на розробку проекту 

землеустрою по відведенню земельної ділянки в постійне користування для 

розміщення та експлуатації будівель і споруд автомобільного транспорту та 

дорожнього господарства.  

Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин та охорони 

навколишнього середовища повідомив, що дані коди відповідають  призначенню цих 

ділянок для будівництва доріг. 

 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 29  додається) 
 

31. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

довгострокову оренду. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 
 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

постійній комісії з питань агропромислового комплексу депутатами було піднято 

питання щодо законності розміщення по вул. Театральній газової заправки ТОВ 

«Кворум». З даного питання для участі у сесії та надання роз’яснень запрошений 

представник ТОВ «Кворум», а також головний архітектор Баштанської ОТГ Сириця 

Леонід Миколайович.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Сириця Л.М., головний архітектор Баштанської ОТГ, який наголосив, що не 

видавались дозволи на розміщення модулів по даній газовій заправці, фактично вони 

працюють не законно. 

 

Представник ТОВ «Кворум» проінформував, що  товариство має всі дозвільні 

документи на розташування даної газової заправки та готові їх надати за вимогою.  

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 30  додається) 
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32. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 
 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

постійних  комісіях міської ради депутатами було погоджено доповнення проекту 

рішення та затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність для ведення особистого селянського господарства громадянину ГУЛЬКУ 

Віктору Миколайовичу  площею 2,00 га, в межах Баштанського територіального 

органу виконавчого комітету, Баштанського району, Миколаївської області та 

передати йому у власність.  

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

 Підсумки голосування:  

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 31  додається) 
 

 

33. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 32  додається) 

 

34. СЛУХАЛИ:  

Про припинення права власності (користування) земельною ділянкою в зв’язку 

з добровільною відмовою. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 33  додається) 

 

35. СЛУХАЛИ:  

Про надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на місцевості). 

Доповідав: Бублик І.А., наальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 



 28 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 34  додається) 

 

36. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 35  додається) 

 

37. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 36  додається) 

 

38. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 37  додається) 

 

39. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 
  

Депутат міської ради Олійник Ігор Олександрович повідомив про 

виникнення в нього конфлікту інтересів у зв’язку з розглядом даного питання 

порядку денного. 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії з питань агропромислового комплексу і земельних 

ресурсів депутати наголосили на тому, що земельна ділянка в місті Баштанка по          

вул. Шевченка, 63а використовується в тому числі і для розміщення СТО, а отже 

використовується не за цільовим призначенням.  
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З даного питання для участі у сесії міської ради та надання роз’яснень був 

запрошений  Іванішин Сергій Степанович, заявник. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Іванішин С.С., заявник, який проінформував, що відповідно до свідоцтва на право 

власності на даній земельній ділянці розміщений будинок з майстернею. За 

тимчасовим договором сплата за рік податку за землю складає близько 2000 грн. 

Розділити дану земельну ділянку не є можливим так, як це двоповерхова будівля і  

житлові приміщення будинку розташовані над майстернею.   

 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -4, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 38  додається) 

 

40. СЛУХАЛИ:  

Про погодження  надання в тимчасове користування  горіхових  насаджень. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 39  додається) 

 

41. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою в постійне 

користування. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 40  додається) 

 

 

42. СЛУХАЛИ:  

Про депутатський запит депутата міської ради Жигалкіна Петра Івановича 

щодо ремонту дороги по вулиці Шевченко.  

Доповідав: Жигалкін П.І., депутат міської ради, 

Годін О.П., начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

      В ході обговорення депутатами було запропоновано підтримати даний 

депутатський запит та доручити першому заступнику міського голови 

Драгуновському В.В. розглянути на комісії по обстеженню дорожньої мережі 

Баштанської ОТГ можливість ремонту вулиці Шевченка за рахунок коштів, які 

передбачались на ремонт доріг в м.Баштанка на 2019 рік. 
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Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 41  додається) 

 

Депутат міської ради Костюк В.М. залишив зал засідань міської ради. 

 

43. СЛУХАЛИ:  

Про депутатський запит депутата міської ради Гапішко Світлани 

Володимирівни щодо ремонту відрізку дороги по вулиці Дружби народів з №50 

по №58а.  

Доповідали: 

 

Гапішко С.В., депутат міської ради, 

Годін О.П., начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

       В ході обговорення депутатами було запропоновано підтримати даний 

депутатський запит та доручити начальнику відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності Годіну О.П. при виконанні ремонтних робіт доріг згідно з планом на 2019 

рік провести засипання відпрацьованим матеріалом  проблемних ділянок по вулиці 

Дружби народів з № 50 по № 58а м. Баштанка. 

 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 42  додається) 

 

44. СЛУХАЛИ:  

Про депутатський запит депутата міської ради Гапішко Світлани 

Володимирівни щодо ремонту дороги по вулиці  Грушевського.  

Доповідали: 

 

Гапішко С.В., депутат міської ради, 

Годін О.П., начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

        В ході обговорення депутатами було запропоновано підтримати даний 

депутатський запит та доручити начальнику відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності Годіну О.П. при виконанні ремонтних робіт доріг згідно з планом на 2019 

рік провести засипання відпрацьованим матеріалом  проблемної ділянки по вулиці 

Грушевського ближче до перехрестя з вулицею Героїв Небесної Сотні (Баштанської 

республіки) та розглянути на комісії по обстеженню дорожньої мережі ОТГ 

можливість ремонту дороги по вул. Грушевського м. Баштанка на 2020 рік. 

 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 43  додається) 
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45. СЛУХАЛИ:  

Про депутатський запит депутата міської ради Зюзько Ганни Станіславівни 

щодо вирішення проблемних питань сіл Андріївка, Зелений Яр, Шевченко.  

Доповідали: 

 

Зюзько Г.С., депутат міської ради, 

Годін О.П., начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

          В ході обговорення депутатами було запропоновано підтримати даний 

депутатський запит та доручити фінансовому відділу виконавчого комітету 

міської ради при внесенні змін до бюджету на черговій сесії міської ради, при 

наявності фінансового ресурсу, виділити кошти для встановлення огорожі на 

кладовищах в селах Зелений Яр, Шевченко та на придбання і встановлення 

спортивного - ігрового майданчика в селищі Андріївка. 
 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 44  додається) 

 

46. СЛУХАЛИ:  

Про депутатський запит депутата міської ради Майданова Віктора 

Володимировича про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в довгострокову оренду для ведення городництва.  

Доповідали: Майданов В.В., депутат міської ради, 

Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

В ході обговорення депутатами було запропоновано підтримати даний 

депутатський запит та затвердити проект землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в довгострокову оренду терміном на 10 років громадянці Домчук Любові 

Іванівні для ведення городництва із земель комунальної власності, не наданих у 

власність або користування, площею 0,2210 га, кадастровий номер 

4820680500:06:034:0006, по вул.Садовій, 17а, в межах території села Новоєгорівка. 

 
Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 45  додається) 

 

47. СЛУХАЛИ:  

Про депутатський запит депутатів міської ради щодо використання коштів на 

виконання доручень виборців та збільшення їх розміру. 

Доповідав: Майданов В.В., депутат міської ради 

 

В ході обговорення депутатами було запропоновано підтримати даний 

депутатський запит та доручити:  
- відділу організаційно – кадрової роботи та контролю виконавчого комітету міської 

ради (Гладка Ю.С) підготувати проект рішення щодо внесення змін до Положення 

про порядок використання коштів міського бюджету для забезпечення виконання 
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доручень виборців шляхом збільшення суми коштів в 2019 році з розрахунку 

5000 (п’ять тисяч) грн. на кожного депутата,   

- фінансовому відділу виконавчого комітету міської ради при внесенні змін до 

міського  бюджету на черговій сесії міської ради передбачити виділення коштів на 

збільшення суми коштів на виконання доручень виборців в 2019 році з розрахунку по 

5000 (п’ять тисяч) грн. на кожного депутата при наявності фінансового ресурсу. 

 

Проведено голосування .  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 46  додається) 

 
     Міський голова Рубський І.В. оголосив  про те, що проекти рішень порядку  

денного ХХХУ сесії міської ради, депутатські запити та звернення були розглянуті та 

оголосив про закриття сесії.  

       

 

                                                 Лунає  Державний  Гімн  України. 

 

 

 

Міський голова                                                                         І.РУБСЬКИЙ 

 

 

 

Протокол вела: начальник відділу  організаційно-  

кадрової роботи та контролю          

                                                                                   Ю.ГЛАДКА 


